



CHINA

7D6N

CHONGQING

(WULONG | PENGSHUI
| YOUYANG)



CHAT WITH US [+6012-5423321](tel:+6012-5423321)



Hongyadong
洪崖洞



Longmenhao Old Street
龙门浩老街



Raffles City Chongqing
重庆来福士



SCHEDULE

DAY 1 KUL - CHONGQING  (MOB/LD)

DAY 2 CHONGQING (HB/LL/LD)

- Chongqing Cloud Eye Observatory
- Ciqikou
- Liziba Station Viewing Platform
- Longmenhao Old Street
- Guanyinqiao Street

DAY 3 CHONGQING-WULONG (HB/LL/LD)

- Xiannvshan National Forest Park
- [Impression of Wulong]

DAY 4 WULONG-YOUYANG (HB/LL/LD)

- Three Natural Bridges
- Youyang Taohuayuan

DAY 5 YOUYANG-PENGSHUI-CHONGQING (HB/LL/LD)

- Chiyou Jiulicheng
- Wujiang Gallery Scenic Spot
- Liberation Monument Street

DAY 6 CHONGQING (HB/LL/LD)

- KuiXin Building
- Hongyadong
- Huangguan Escalator
- Raffles City
- Chongqing Night View River Cruise

DAY 7 CHONGQING-KUL  (HB/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

THREE NATURAL BRIDGES

- Three Natural Bridges Scenic Area is famous for its three magnificent stone arch bridges, Tianlong Bridge, Qinglong Bridge and Black Dragon Bridge, which are the largest group of Born Bridges in Asia. It is nature that created three natural stone arch bridges, with majestic, strange, dangerous, beautiful, quiet, absolute and other characteristics, experienced tens of millions of years of wind and rain, but so far little is known.

CHIYOU JIULICHENG

- The world's largest Miao ancient architectural complex - Chiyou Jiulicheng, hammock building built on the mountain, for the current China's largest cluster of hammock buildings.

IMPRESSION OF WULONG

- Live opera by the impression of the "iron triangle" Zhang Yi Mou as artistic adviser, Wang Chao Ge, Fan Yue as general director. Let you immerse yourself in Wulong's beautiful mountains and water, empty fog in the vastness, perceive the local customs and love and hate sad songs on the land of Ba Shu.

YOUYANG TAOHUAYUAN

- Walking into the Youyang Taohuayuan, it is as if you have traveled back to the Wei and Jin Dynasties, exactly as Mr. Tao Yuanming wrote about it. This place combines ethnic culture and scenery, displaying a secluded and simple idyllic scenery.

CIQIKOU

- The remodeled and renovated old town of Ciqikou boasts a large number of gourmet and handicraft stores. In addition to the old winding stone road steps, the real life of the old generation of Chongqing people is also shown here.

HONGYADONG

- Hongyadong is the most popular attraction in Chongqing and is the number one must-visit attraction in Chongqing because of its peculiar architectural appearance and spectacular night view. Here is not a cave, but a most Bayu traditional characteristics of the foot-hanging building, the whole building is built according to the cliff, has more than 2000 years of history.



Qiansimen Bridge
千门大桥



Chongqing Cloud Eye Observatory
重庆之眼云端观景台



Three Natural Bridges Scenic Area
天生三桥风景区



精简行程

第01天 吉隆坡 - 重庆



(机上用餐/道地晚餐)

第02天 重庆

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 重庆之眼云端观景台
- 磁器口古镇
- 李子坝轻轨站观景台
- 龙门浩老街
- 观音桥步行街

第03天 重庆 - 武隆

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 仙女山国家森林公园
- 《印象武隆》

第04天 武隆 - 酉阳

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 天生三桥风景区
- 酉阳桃花源

第05天 酉阳 - 彭水

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 蚩尤九黎城
- 乌江画廊
- 解放碑步行街

第06天 重庆

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 魁星楼
- 洪崖洞
- 冠大扶梯
- 朝天门来福士
- 船游夜游两江

第07天 重庆 - 吉隆坡



(酒店早餐/机上用餐)

观光景点：

天生三桥风景区

- 天生三桥风景区以天龙桥、青龙桥、黑龙桥三座气势磅礴的石拱桥称奇于世,属亚洲最大的天生桥群。是大自然造就的3座天生石拱桥,具有雄、奇、险、秀、幽、绝等特点,经历了上千万年的风风雨雨,至今却鲜为人知。

蚩尤九黎城

- 世界最大苗族古建筑群 - 蚩尤九黎城,吊脚楼依山而建,为目前中国最大的吊脚楼群。

印象武隆

- 实景歌会由印象“铁三角”张艺谋任艺术顾问,王潮歌、樊跃任总导演。让您置身于武隆的灵山秀水、空雾苍茫中,感知巴蜀大地上的风土人情和爱恨悲歌。

酉阳桃花源

- 走进桃花源,仿佛穿越到魏晋时代一样,正正是陶渊明先生笔下所写的桃花源。此地集民族文化、桃源风光于一体,展示出隐逸古朴的田园风光。

磁器口古镇

- 经过改造、翻新的磁器口古镇里拥有数量众多的美食店、手工艺品店。除了古老蜿蜒的石板路阶梯,老一辈重庆人的真实生活也展现在眼前。

洪崖洞

- 洪崖洞是重庆最热门的景点,因为奇特的建筑外观、壮观的夜景而成为重庆必打卡的景点第一名。虽名为“洪崖洞”,但是这里并不是一座山洞,而是一座最具巴渝传统特色的吊脚楼建筑,整座楼依着悬崖所建,已经有2000多年的历史了。



ORGANISED BY

CONTACT US

+6012-5423321

LUXYGLOBALS8@GMAIL.COM

A-10-01, EKOCHERAS OFFICE TOWER, JALAN CHERAS, 56000,
KUALA LUMPUR.



luxyglobal_tour

WWW.LUXYGLOBALETOUR.COM



Luxy Global Tour